

Transaction Number : 14848/5

Attachments :

Date : 1443/03/01
2021/10/07

تعيم
GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع الناقلات العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject: lifting the suspension of travel of citizens under the age of 18 to the Kingdom of Bahrain.

الموضوع: رفع تعليق سفر المواطنين الذين تقل أعمارهم عن ١٨ عاماً إلى مملكة البحرين.

Reference:

المرجع:

- Article 23 of the Civil Aviation Law.
- GACA Circular No. (4/67566) dated 18/05/2021.
- GACA Circular No. (5/82591) dated 26/07/2021.
- المادة (٢٣) من نظام الطيران المدني.
- تعيم الهيئة رقم (٤/٦٧٥٦٦) وتاريخ ١٤٤٢/١٠/٦.
- تعيم الهيئة رقم (٥/٨٢٥٩١) وتاريخ ١٤٤٢/١٢/١٦.

Instructions:

التعليمات:

- Lifting the suspension of travel of citizens under the age of 18 to the Kingdom of Bahrain, with the application of the previously announced travel requirements for citizens.
- رفع تعليق سفر المواطنين الذين تقل أعمارهم عن ١٨ عاماً إلى مملكة البحرين، مع تطبيق الاشتراطات المعلنة لسفر المواطنين سابقاً.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders. Legal procedures shall be initiated against violators who will be held responsible.
- إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميله المسئولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
Assistant President for Economic Policies and Air Transport